

Bestyrelsesmøde onsdag den 21. september Via teams.

Tilstede: Jens Aage Skare Nielsen (JSN), Ulrikka B. Nissen (UBN), Nicola P. Brown (NPB), Preben Rasmussen (PR) Mikael Lai Rasmussen (MLR)

Afbud: Thomas Andersen (TA), Aske F. Persson (AFP), Maria Hornbech (MH), Brendan Reed (BRE), Peter Munk (PM-suppleant).

Referent: Ulrikka



Punkt	Indhold	Beslutning	Ansvarlig
1. Dagsorden	Godkendelse af fremsendt dagsorden	Der er sat et ekstra underpunkt på under punkt 2 og et nyt punkt omkring SoME	UBN
2. Opfølgning og status	<ul style="list-style-type: none">• Landskamp den 1. oktober• Møde med XV landsholdet om sponsor• Sponsorarbejde• Kvinder 15mands	<p>Der er møde Speed torsdag den 22. sept om det praktiske. JSN og MLR deltager. Budgettet er stramt, da Tårnby Kommune desværre alligevel ikke ville give støtte til tribunen. MLR og JSN taler med Speed i morgen om muligheder for at rejse penge til tribunen, så vi ikke går over budget. Samarbejdet med Speed er godt. Fra bestyrelsen kommer JSN og MH til landskampen. Thomas, Nicola og Ulrikka har meldt afbud.</p> <p>JSN og MLR har holdt møde med spillere og ledere til XV-samlingen i weekenden, specifikt om økonomi til landshold/elite. God respons og gode input til arbejdet. Efter kampene kommer der fokus på sponsor. Lige nu er kampene i fokus.</p> <p>Møde om sponsornetværk i morgen (BR og MLR). Pt står XV stærkest, da de er godt halvvejs. Der skal følges op på de to Sevens hold. En platform til strategi ville også kunne bruges til at tracke det.</p> <p>Kvinderne skal til Göteborg og træne XV. Alle kvinder er velkomne. Der er sendt en mail rundt til alle klubber.</p>	UBN
3. Organisation	På seminaret talte vi om projektværktøjer og anden opgavefordeling. Vi samler op.	<p>Aske har brug for at skrue lidt ned på arbejdet i bestyrelsen pga. nyt job og familien. Han fortsætter i bestyrelsen, men med et reduceret fokus alene på vores initiativ omkring revidering af turneringsstruktur og arbejdet med overgang støttet af initiativpuljen.</p> <p>Ift. projektværktøj. Aske har undersøgt det. Han anbefaler astana eller assana. Alternativt "Monday". Vi kigger også på "Meistertask", som vores sponsor Universal</p>	UBN

		<p>Futurist bruger og anbefaler. JSN undersøger om der evt. er licenser at hente fra sponsor.</p> <p>Nicola tilbyder, at opsplitte alle strategispor på samme måde, som på medlemssporet.</p> <p>MLR og Nicola arbejder videre på det inden næste møde.</p> <p>Ulrikka følger op på samarbejdet med IKC.</p>	
4. Parlament den 19. nov	Vi skal fastlægge program og tale strategi for at få flest mulige med.	<p>Fælles formiddag med fokus på at give et godt overblik over DRUs økonomi og generel status/indflyvning på "state of the union".</p> <p>Fremtidens turneringsstruktur med fokus på at skabe mere rugby i Danmark.</p> <p>Flere spor/workshops om eftermiddagen:</p> <p>Økonomi: JSN</p> <p>Turnering herrer: MLR</p> <p>Turnering kvinder: NPB og MH</p> <p>Ungdomskonference: PR</p> <p>Synlighed og kommunikation, inkl. WR 2023: UBN</p> <p>Ulrikka og JSN laver dagsorden. Preben vender tilbage med mulighed for ekstra lokale.</p>	UBN
5. Rugby Europe /WR	Jens Aage har været til møde og orientere om det væsentligste.	<p>WR grants forbliver uændret i 2023. Vi skal forvente ny tildeling fra 2024.</p> <p>Drøftelse af turneringsstruktur, hvor de for Sevens gerne vil arbejde med 3 dags format grundet "player welfare". Det bliver både dyrere og kræver folk holder flere dage fri, men fokus er på player welfare. Det skal drøftes videre til bestyrelsesmøde og årsmøde i RE ultimo november.</p> <p>Rugby Europe vil gerne have mere ligestilling i bestyrelsen, altså fokus på ligelig fordeling af køn blandt medlemmer. Fremover er målet minimum 30% andel af et køn. I dag er kun 1 ud af 10 valgte i REs bestyrelse kvinde.</p> <p>Grundet den høje inflation på tværs af kontinentet, så diskuteres der pt besparelsesinitiativer for de forskellige turneringer indenfor RE. Skal diskuteres yderligere i Rugby Komite/udvalget, hvor JSN også sidder som medlem.</p>	JSN
6. Turnering og landsholdskalender i det kommende år	Hvilke datoer er fastlagt?	Der er lavet en kalender for både 2023 og flere år frem. MLR og Preben laver den endelig inden udgangen af oktober, så der til parlament kan drøftes indhold frem for weekend fordeling. Overvejelse om både regionale ungdomsturneringer og "lokale seniorkampe" som kunne afvikles på søndage.	PR-MLR

7. Økonomi og budget	Thomas har lavet et første udkast på budget for det kommende år. Meget afhænger af drøftelse til parlament, men hvilken proces skal der være fra nu af?	Da Thomas ikke er her dykkede vi ikke yderligere ned i det. JSN og TA holder et opfølgende virtuelt møde. Preben har videresendt mail om revision på Skolerugby.	UBN
8. SoMe	Herrelandsholdet ønsker egen FB og Instagram. Samtidigt har vi en projektansat, der er ved at se på hele SoMe strategien. Kvinderne har deres egen, men under nogen ret præcise aftaler om indhold mv. Hvad er vores holdning?	Overordnet beslutning og drøftelse afventer rapport fra Sanntu. Kvinderne har en Instagram, hvor der er afleveret strategi mv. Der er stor forskel på at have en profil til synlighed og til sponsorarbejde, som rapporten kommer med anbefaling på. Anbefalinger fra eksperterne er at vi ikke skal sprede vores kommunikation på for mange kanaler, og derfor afventer vi rapporten. Det er super herrerne vil være mere aktive. Og de kan sagtens i højere grad bruge rugby.dk. Lige her og nu kan de overtage Instagram frem til landskampen den 1. okt. Og ellers i øvrigt sende materiale (billede og tekster) til FB på info@rugby.dk	UBN
9. evt		AFP har lavet opslag til projektlederjobbet, som JSN følger op på. Frank Meldgaard er kommet med en ide. JSN tager fat i Frank. UBN overrækker medaljer til DM kvinder og JSN til herrerne.	
10. Opfølgning	Hvad skal kommunikeres på SoMe?	JSN laver video opslag	